
Referat fra bestyrelsesmøde 
tirsdag d. 22. oktober 2024, kl. 19.00 
hos Niels-Henrik, Dyringparken 19 

Afbud fra: Ingen 

Dagsorden: 

1. Godkendelse af dagsorden 
Dagsorden blev godkendt 
 

2. Meddelelser v/Niels-Henrik 
Niels-Henrik og Lisbeth har haft møde med VEKS den 9. oktober 2024. VEKS er i gang 
med mufferenovering af fjernvarmerør på det kommunale område. Og har i den forbindelse 
lagt jernplader på vores græsplæner i Bystedparken og Dyringparken, så deres store 
lastbiler kan køre ind på det kommunale område. Vores og det kommunale område vil blive 
reetableret med jord og græs, når arbejdet er færdigt til foråret 2025. Ødelagt cykelbom i 
Bystedparken vil blive erstattet. 
 
Mail adresser skulle nu være i orden. 
  

3. Økonomi v/Tage 

a.   Status 
Kassereren gennemgik saldobalance samt månedsrapport. Det har været 
nødvendigt at udsende rykkerbreve til 3 grundejere der ikke har betalt kontingent for 
4. kvartal 2024, med et rykkergebyr på kr. 250,00. Gjorde opmærksom på, at 
festudvalget har overskredet det bevilligede beløb. Bestyrelse enig om, at det for 
meget forbrugte beløb, skal festudvalget betale tilbage af deres overskud.  
 

b.   Budget 2025 – 1. udkast 
Kasseren gennemgik de forskellige konti i det udsendte budget for 2025. Det 
forventes at kontingentet stadigvæk vil være på kr. 800,00. Desværre der en 
stigning fra YouSee på tv-grundpakken. Bestyrelsen vil tage budgettet op til fornyet 
behandling på næste møde. 
 

4. Områder: 

a.   Grønne områder v/Lisbeth 
Lisbeth og Krogsgaard vil i nær fremtid aftale møde for at gennemgå området vedr. 
de grundejere der har beplantning udover hegn i baghaven. Vil også se på 
belægninger der trænger til opretning i diverse mellemgange. Der er nogle træer der 
trænger til beskæring.  Fremlagde tilbud fra Krogsgaard på forskellige ekstra ting 
der skal laves på de grønne områder. Bestyrelsen godkendte tilbuddene.  
 

b.   Hjemmeside v/Søren 
Hjemmesiden er opdateret.  
 

c.   Kloak & brønde v/Søren 
Søren havde fejlmeldt et kloakdæksel til kommunen, som nu er lavet. 
  

d.   Legepladser v/Pia 

Der var intet at bemærke. 
 
 
 
 



e.   Snerydning v/Bjarne 

Bjarne har modtaget tilbud på snerydning. Da der var lidt usikkerhed om, hvad 
tilbuddene nøjagtige dækker, undersøger Bjarne igen hos firmaerne og sender en 
mail til bestyrelsen. 
 

f.   Veje & stier v/Bjarne  
Stop og parkering-forbud skilt er opsat ved den lille legeplads. Skal dog vendes. 
Skal mødes med Parkering Nord.  
 
Kommunen har godkendt at der kan opsættes sten langs med vore veje. Tages op 
på generalforsamlingen i marts 2025. 
 
Vejreparationer kan sættes i gang inden for budgettet. 
 

5. Eventuelt. 
Der var intet til eventuelt. 

 

Referent: Tage Hjort Clemmensen 

 

Næste møder: 18/11 TP 106 /  2025 20/1 BP 44/ 17/2 DP 19 / 07. april ? 

 

Generalforsamling: mandag den 17. marts 2025 


